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Onderwerp:	 Eilandenboulevard 

Gelegenheid:	 Vergadering Commissie Openbare Ruimte Centrum

	
	
Geachte leden van de commissie,  voorzitter, portefeuillehouder, 
 
 
Vanaf het begin hebben buurtbewoners en Fietsersbond gevraagd om het fietspad langs het water te 
behouden. Dat is geen nimby (‘not in my backyard’) denken maar ten behoeve van de doorgaande 
fietsers: veel woonwerk‐verkeer en toeristen. 
 
De Eilandenboulevard is onderdeel van het hoofdnet fiets, plusnet fiets en de Groene Lopers voor de 
fiets, een beoogd regionaal netwerk van comfortabele fietsboulevards. Dan moet je fietsers niet 
onnodig dwingen twee keer een autoweg over te steken. 
 
Vanaf het begin heeft het stadsdeel bestuur een variant beloofd met een fietspad langs de oever. Op 
de uitwerking daarvan wachten we nog steeds. Een apart fietspad langs het water heeft onze 
voorkeur en we denken dat de benodigde ruimte gevonden kan worden in de rammelstrook. 
 
Vanavond vraagt het stadsdeelbestuur te besluiten om bij de besluitvorming over het definitief 
ontwerp een variant te betrekken. Dat wekt verbazing. De nota van beantwoording laat geen twijfel 
bestaan: “langs het water komt een wandelboulevard waar fietsen mogelijk is”. Op z’n minst had nu 
dan een variant met recreatief fietsen langs het water op tafel moeten liggen. 
 
Met een gemengde wandel‐ en fietsboulevard zouden we ONDER VOORWAARDEN vrede kunnen 
hebben.  
 
Wij vragen u de beslissing niet langer uit te stellen maar vanavond uw voorkeur uit te spreken voor 
een fietspad langs het water, of anders te besluiten dat de wandelboulevard ook geschikt wordt voor 
fietsers. Het is helder dat scooters daar niet thuishoren. 
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